
Titel VF generalforsamling er vel overstået 

Brødtekst
Onsdag eftermiddag - den 3. juni - blev VFs årlige generalforsamling afholdt virtuelt via Skype og for første gang i selskabets 
snart 50-årige historie Og generalforsamlingen blev gennemført uden tekniske forhindringer og med godt 40 deltagere. 

VFs bestyrelsesformand, Ole Bondo Christensen tog i sin beretning afsæt i, at klimaet ligger øverst på dagsordenen - også på 
VF.

"Der har aldig været så meget fokus på klima, energi og genanvendelse som vi har set gennem 2019 og nu fortsat i 2020. 
Vestforbrænding tager gerne udfordringen op og i et samarbejde på tværs af affaldsektoren," sagde Ole Bondo Christensen 
blandt andet.

Se de andre dele af beretningen i opsummeringen i denne pressemeddelelse. Se også den nu godkendte Årsrapport 
2019 Årsrapport 2019 mindste størrelse.pdf og det godkendte Budget 2021 Budget 2021 mindste størrelse.pdf, som 
er vedhæftet.

Vil du læse hele formandsberetningen finder du den her: VF Beretning 2019.pdf
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